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NOTULEN van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Veldhoven, 
gehouden op 9 december 2014 in het gemeentehuis te Veldhoven.

Aanwezig:

mevr. H.A.F.A. van den Berg (CDA) 
P.A.C.M. Bijnen (GBV)
A.H.D.M. Bolsius (CDA)
H.A.M. van Doren (GBV)
J.A.H.M. Engelen (VSA) 
mevr. drs. C.M.P. Gielis (VSA) 
mevr. W.M. van der Grinten (VSA) 
W.P. Groenendijk (GBV) 
mevr. I.J. Hartlief (D66)
W.M.C.J. Hornman (D66)
G. L.C. Jonkers (GBV)
mevr. M.H.M. Klaassen (PvdA)
H. B.P. Kootkar (Samenwerkend 
Veldhoven)

drs. J.M.L.N. Mikkers
mr. G.M.W.M. Wasser
mevr. M.M.J. van den Berkmortel

A.H.J. de Kort (VVD) 
ir. F.P.H. de Lepper (GBV)
A. G.C.M. van den Oever (VVD)
mevr. drs. A.P. van Pelt-Kamphuis (D66) 
W.G.M. Peters (VSA) 
mevr. M.J.H. Prinsen (VVD)
M.J.J.M. Prinsen (VVD)
mevr. J.H.T. Roosen-Goudsmit (GBV)
drs. A.P. Saris (VVD)
G.C.W.M.P. Slegers (CDA)
B. Wijnands (VSA)

voorzitter
griffier
notulist

Aanwezig: P.J.M. van de Looij (GBV), P.J.M. Wijman (D66) en de dames H.C.H.M. 
van Dongen-Lamers (GBV) en N.H.J. Ramaekers-Rutjens (VSA), wethouders

Afwezig: J.J.A. Hofman (VSA), drs. R.L.J.H. Tops (PvdA), P. Wisgerhof (CDA)

BESLUITVORMEND

1. OPENING

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte 
welkom bij de laatste besluitvormende vergadering in dit kalenderjaar.

2. VASTSTELLEN DEFINITIEVE AGENDA 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. TREKKING STEMMINGSNUMMER

Stemmingsnummer 5 wordt getrokken. Dit betekent dat de heer Kootkar bij 
eventuele stemmingen als eerste zijn stem zal uitbrengen.
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4. NOTULEN VAN DE BESLUITVORMENDE VERGADERINGEN VAN 7 OKTOBER.
28 OKTOBER en 11 NOVEMBER 2014 VOOR KENNNISGEVING AANNEMEN

Veldhoven
09-12-2014

Er zijn geen opmerkingen over deze verslagen.

5. INFORMATIERONDE

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

6. ARTIKEL 42-VRAGEN

De brief van de VVD-fractie inzake het Trapjeshuis.
De heer Prinsen is blij dat het college zich bezighoudt met de verkoop van het pand 
en wacht de ontwikkelingen af.

7. SPREEKRECHT BURGERS 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

8. RAPPORT REKENKAMERCOMMISSIE: REGIONAAL DENKEN. EN DOEN! (RKC)
14.155

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van de Rekenkamercommissie.

9. VASTSTELLEN BESTEMMINGSPLAN 'OERLE 2005, HERZIENING
SMIDSVUURKE' (NR) 14.146

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

10. VASTSTELLEN BESTEMMINGSPLAN 'D'EKKER, HERZIENING BURG. VAN
HOOFFLAAN 134' (NR) 14.148

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

11. VASTSTELLEN (GEWIJZIGD) BESTEMMINGSPLAN 'OERLE. HERZIENING SINT
JANSSTRAAT' (NR) 14.150

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

12. VASTSTELLEN BESTEMMINGSPLAN 'OERLE-ZUID, HERZIENING I' EN
WIJZIGING BEELDKWALITEITSPLAN (HvdL) 14.164

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.
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13. VASTSTELLEN VERORDENING PARTICIPATIEWET (MvD) 14.162

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

14. ACTUALISATIE EXPLOITATIEPLAN DE DRIE DORPEN (PW) 14.152

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

15. VASTSTELLEN VERORDENING ONDERGRONDSE INFRASTRUCTUUR (EN
WIJZIGEN ALGEMENE PLAATSELIJKE VERORDENING) (HvdL) 14.134

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

16. INTREKKEN BIJDRAGEREGELING DEELNAME WELZIJNSACTIVITEITEN EN
BIJDRAGEREGELING WARME MAALTIJDEN (MvD) 14.166

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

17. VASTSTELLEN NOTA RENTEBELEID EN -TOEREKENING GEMEENTE
VELDHOVEN (PW) 14.160

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

18. VASTSTELLEN INTEGRAAL VEILIGHEIDSPLAN DE KEMPEN 2015-2018 (JM)
14.168

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

19. ZIENSWIJZE BELEIDSPLAN VEILIGHEIDSREGIO OP BASIS VAN
RISICOPROFIEL (JM) 14.170

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

20. INSTEMMEN MET DE WIJZIGING VAN DE GEMEENSCHAPPELIJKE REGELING
SAMENWERKINGSVERBAND REGIO EINDHOVEN 2005 IN DE 
GEMEENSCHAPPELIJKE REGELING METROPOOL EINDHOVEN 2015 (JM)
14.158

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.
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21. NOTA PARTICIPATIEWET (MvD) 14.172

De heer De Kort vindt dat mensen die echt niet kunnen participeren terug moeten 
kunnen vallen op een sociaal vangnet. Werkzoekenden moet maatwerk worden 
geboden en door verlaging van de regeldruk moet het voor werkgevers 
aantrekkelijk worden om deze mensen een arbeidsplaats te bieden. Daarbij is het 
belangrijk dat er een echte kanteling plaatsvindt en aan de taken binnen het sociale 
domein op een andere manier invulling wordt gegeven. Daarom dient hij de 
volgende motie in.

"De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 
9 december 2014,

kennis genomen hebbend van de transitie participatiewet, transitie jeugdhulp en de 
transitie wet maatschappelijke ondersteuning;

constaterende dat:
» met ingang van 1 januari 2015 (transitiejaar) taken overgeheveld worden 

vanuit het Rijk en de provincie naar de gemeenten;
» er vanuit het Rijk en de provincie gelden beschikbaar gesteld worden om de 

drie transities te realiseren;
» de financiële positie van Veldhoven dusdanig is dat er geen ruimte is om 

vanuit elders de transities te financieren in het geval de bijbehorende 
budgetten niet toereikend zouden zijn;

» de gemeente gelden int vanuit de eigen bijdrage;

overwegende dat:
» met de transitie beoogd wordt om de taken binnen de drie transities anders 

in te richten, dichter bij de burger en meer maatwerk;
» de gemeente Veldhoven betaalbaar en effectiever invulling kan gaan geven 

aan de transities door in te zetten op innovatie binnen het sociale domein;
» we wellicht toch geneigd zouden kunnen zijn om deze taken invulling te 

geven zoals voorheen het Rijk en/of de provincie dat deed;
» de gemeente Veldhoven, vanwege de ontschotting uit het sociaal deelfonds, 

over voldoende middelen beschikt om de doelgroepen integraal de nodige 
zorg en/of begeleiding te kunnen bieden;

» we door een bestedingsplafond in te stellen uitgedaagd worden om
daadwerkelijk op een andere manier, dichter bij de burger, deze taken te 
realiseren;

» de gemeente Veldhoven het zich niet kan permitteren om nog dieper in de 
schulden te raken;

verzoekt het college:
om werk te maken van de transities binnen het sociale domein en niet meer geld te 
besteden dan de daarvoor bestemde (te) ontvangen gelden vanuit het Rijk, de 
provincie en het sociale domein;

en gaat over tot de orde van de dag."

De heer De Kort vervolgt dat ook de kaderstellende rol van de raad belangrijk is. 
Deze is echter alleen goed uit te voeren als er een prognose van beleid is. Bij het
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monitoren gaat het niet alleen om de kwantiteit, maar zeker ook om de kwaliteit.
Daartoe dient hij de volgende motie in.

"De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 
9 december 2014,

kennis genomen hebbend van de transitie participatiewet; 

constaterende dat:
» er regionaal doelen gesteld zijn met betrekking tot de uitvoering van de 

participatiewet;
» de gemeente Veldhoven nog geen eigen doelen geformuleerd heeft;
» de gemeente Veldhoven nog geen monitoringsinstrument heeft;

overwegende dat:
» dit te realiseren is door het college een prognose op te laten stellen met de 

te verwachten output en outcome na invoering van de participatiewet;
» een prognose te maken is in samenspraak met de regio, werkgevers en 

overige partners;
» met een monitoringsinstrument te beoordelen valt of het uitgevoerde beleid 

het gewenste effect heeft;

verzoekt het college:
te komen met een prognose van de te verwachten output en outcome met 
betrekking tot de uitvoering van de participatiewet en de raad een 
monitoringsinstrument aan te bieden;

en gaat over tot de orde van de dag."

De belangrijkste aandachtspunten van mevrouw Hartlief richten zich op 
armoedebestrijding, diëntenparticipatie en beschutte werkplekken. Zij verzoekt de 
wethouder de Veldhovense maat goed vorm te geven in het Werkbedrijf, innovatief 
te werk te gaan, duidelijke doelen te stellen en deze te toetsen aan de hand van 
een duidelijke monitor.
De heer Hornman vindt het belangrijk dat de decentralisaties een succes worden.
Er zullen veel uitvoerende taken moeten worden gedelegeerd en dat zal niet 
allemaal vlekkeloos verlopen. Daarom dient hij de volgende motie in, als extra 
borging.

"De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 
9 december 2014,

overwegende dat:
» de uitvoering van de nieuwe gemeentelijke taken in het kader van de 

decentralisaties wordt gedelegeerd aan derden;
» derden zich dienen te houden aan de regels zoals die in de Wet Bescherming 

Persoonsgegevens (WBP) wordt voorgeschreven;
» de gemeente eindverantwoordelijkheid houdt over de wijze waarop de 

decentralisaties worden uitgevoerd;

Veldhoven
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constaterende dat:
» de gemeente de wijze waarop zij omgaat met informatie in het kader van de 

komst van de decentralisaties goed heeft vastgelegd;
» de bescherming van de privacygegevens van burgers voor een belangrijk 

deel wordt bepaald door partijen die door de gemeente worden ingehuurd;
» deze gegevens niet alleen vertrouwelijk zijn, maar ook vaak betrekking 

hebben op puur persoonlijke privéomstandigheden, onder andere ten 
aanzien van inkomen, wonen, welzijn en zorg;

verzoekt het college:
de concern controller de opdracht te geven het aspect privacybescherming in het 
controleprotocol op te nemen;

en gaat over tot de orde van de dag."

De aandacht van mevrouw Klaassen gaat de komende maanden uit naar de 
totstandkoming van het regionaal Werkbedrijf, naast het monitoren van de 
uitwerking van de transities. Zij maakt zich vooral zorgen om de Veldhovenaren die 
een uitkering krijgen en gebruikmaken van de mogelijkheid tot beschut werken 
binnen Ergon. De motie van de VVD-fractie over het monitoringsinstrument kan zij 
van harte steunen, maar de motie over het budgetplafond niet. Hoewel in de 
bestuurlijke visie al is vastgelegd dat bezuinigingen vanuit het Rijk niet worden 
aangevuld door de gemeente, vindt zij maatwerk belangrijk. Daarom moet het 
mogelijk blijven om in uitzonderlijke gevallen hiervan af te wijken. Op basis van 
nieuw beleid kan meer redzaamheid bevorderd worden, maar dat is niet in absolute 
waarden uit te drukken. Ook de motie van de D66-fractie zal zij niet steunen, 
omdat zij voldoende vertrouwen heeft in de professionaliteit van de partijen die aan 
de gemeente Veldhoven zijn verbonden dat absolute zorgvuldigheid ten aanzien 
van de privacy van cliënten zal worden betracht. Via het monitoringsinstrument zal 
zij klachten in dit kader volgen en als daartoe aanleiding is, haar standpunt 
heroverwegen.

Wethouder Van Dongen benadrukt dat het college bezig is om op een wezenlijk 
andere en innovatieve manier invulling te geven aan de taken die worden 
overgeheveld. Zij kan zich dan ook helemaal vinden in de overwegingen van de 
motie van de VVD-fractie over het bestedingsplafond. Toch moet zij deze ontraden. 
In de programmabegroting is al opgenomen dat de rijksgelden taakstellend zijn, 
maar het is ook moeilijk in te schatten hoeveel beroep op zorg er zal worden 
gedaan. De gemeente is echter wel verplicht deze zorg te verlenen, ook als het 
budget onvoldoende zou blijken te zijn. Ten aanzien van de overwegingen in de 
motie van de VVD-fractie over het monitoringsinstrument merkt zij op dat er wel 
een monitoringsinstrument is en dat er in de begroting wel eigen doelen zijn 
geformuleerd. In het kader van de participatiewet wordt naar de regionale 
arbeidsmarkt gekeken en dat monitoringsinstrument moet nog worden ontwikkeld. 
Zij stelt voor om dat aan de raad terug te koppelen. Een alternatief is om alleen de 
Veldhovense cijfers aan te bieden, waarbij zij er wel op wijst dat het hier om een 
regionaal samenspel gaat; de ene gemeente kan meer uitstroom hebben dan de 
andere. Privacy is een belangrijk onderwerp, maar zij deelt de zorgen van de D66- 
fractie niet, want zij heeft er vertrouwen in dat het goed geregeld is. De gemeente 
verleent geen zorg, maar organiseert het. Bij de casussen die de professionals met
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elkaar bespreken, komen alleen persoonlijke gegevens naar voren als de 
betrokkenen daarvoor vooraf schriftelijk toestemming hebben gegeven. Bovendien 
zijn deze zorgprofessionals gehouden aan hun eigen beroepscode. Ten aanzien van 
het eigen ambtenarenapparaat wijst zij erop dat de afdeling gewend is om met 
privacygevoelige informatie om te gaan. Deze medewerkers zijn gehouden aan de 
ambtseed of ambtsgelofte. Daarnaast is in samenwerking met de gemeenten 
Oirschot en Best het protocol ten aanzien van de BIG-registratie nog aangescherpt 
in het kader van de drie transities. Het zou bovendien vreemd zijn wanneer de 
interne concerncontroller externe partijen zou gaan controleren. Zij moet de motie 
in deze vorm dan ook ontraden.

Tweede termijn

Mevrouw Gielis wijst op de afspraak dat er in principe niet meer geld wordt 
uitgegeven dan het Rijk beschikbaar stelt. Het gaat echter om een 
openeindefinanciering en er zal toch zorg geleverd moeten worden als dat nodig is.
Zij kan de motie over het bestedingsplafond dan ook niet steunen. De motie over 
de monitoring vindt zij sympathiek, maar zij deelt de mening van de wethouder ten 
aanzien van de overwegingen. Wel vraagt zij of beide voorstellen van de wethouder 
ten aanzien van de terugkoppeling kunnen worden overgenomen. Na de toelichting 
van de wethouder op de motie over privacy heeft zij er vertrouwen in dat het goed 
is geregeld en kan zij deze motie dan ook niet steunen.

De heer Biinen zou graag een bestedingsplafond willen instellen, maar is zich er 
ook van bewust dat daar niet aan kan worden vastgehouden als er toch nog zorg 
nodig is. Ten aanzien van de monitoring kan hij zich vinden in het voorstel van de 
wethouder. Hij vindt dat de privacy voldoende gewaarborgd geacht mag worden.
Hij kan de moties dan ook niet steunen.

De heer De Kort licht toe dat hij op een andere manier invulling wil geven aan de 
taken in het sociale domein, wat ook de doelstelling van het college is. Door de 
eerder aangenomen motie over ontschotting van het sociale deelfonds is onderlinge 
overheveling van budgetten mogelijk en daarmee een bestedingsplafond, zonder 
mensen te ontzien van zorg.
Het zou de motie voor mevrouw Hartlief versterken wanneer 'de intentie' eraan zou 
worden toegevoegd.
De heer De Kort wil dat met zijn fractie bespreken tijdens een korte schorsing.
In dat geval zou mevrouw Hartlief de motie wel kunnen steunen.
Ten aanzien van de monitoring van de prognose wil de heer De Kort zich niet 
uitsluitend focussen op de kwantiteit. Hij zou graag een prognose in 
meerjarenperspectief op basis van de kwaliteit zien. De motie van de D66-fractie 
kan hij steunen.
Volgens mevrouw Gielis is het kwalitatieve deel al verankerd in het 
klanttevredenheidsonderzoek, dat deel uitmaakt van de monitoring die al is 
afgesproken. Zij wil voorkomen dat er te veel monitoring plaatsvindt.
De heer De Kort merkt op dat klanttevredenheid niet hetzelfde is als outcome. Hij 
zou graag een prognose zien van wat het college verwacht te gaan bereiken met 
betrekking tot de participatiewet.

Veldhoven
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Volgens de heer Bolsius is het de bedoeling van de transities dat de output 
hetzelfde blijft zonder dat er meer geld wordt uitgegeven. Hoewel hij het ermee 
eens is dat voorzichtig met de uitgaven moet worden omgegaan, kan hij de motie 
over het bestedingsplafond niet steunen omdat daardoor de indruk zou kunnen 
ontstaan dat mensen buiten de boot gaan vallen. Ten aanzien van de motie over 
monitoring merkt hij op dat hij het als een belangrijke taak voor de raad als 
toezichthoudend orgaan ziet om de kwaliteit te bewaken voor de cliënten. Privacy 
verdient zeker de aandacht in de uitvoering, maar dat is een taak van het college.
Ook deze motie zal hij niet steunen omdat daarmee de indruk zou kunnen ontstaan 
dat de privacy op dit moment niet goed gewaarborgd is.

De heer Hornman verzoekt om een korte schorsing na de tweede termijn.

Volgens de heer Kootkar is een bestedingsplafond lastig wanneer er een zorgplicht 
is. Het lokaal sociaal fonds biedt de mogelijkheid om af te zien van een 
bestedingsplafond omdat de budgetten zijn ontschot. Daarmee is een extra borg 
gemaakt om te voorkomen dat de beschikbaar gestelde budgetten worden 
overschreden. Hij vindt de motie daarmee overbodig. In de motie over monitoring 
wordt uitdrukkelijk gevraagd om een prognose en hij verzoekt de wethouder om 
hier nog eens op in te gaan. Ten aanzien van de privacy merkt hij op dat er 
aanvankelijk een ander voorstel lag. Daarin zou een derde, onafhankelijke instantie 
de privacybescherming toetsen en de bevindingen voorleggen aan de raad als 
controlerend orgaan. In de voorliggende motie is echter niet aangegeven hoe de 
concerncontroller met de raad communiceert en wat de rol van de raad wordt naar 
aanleiding van zijn bevindingen. Hij kan de motie in deze vorm dan ook niet 
steunen.

Wethouder Van Dongen antwoordt dat de in- en uitstroom ten aanzien van de WWB 
is opgenomen in de meerjarenbegroting. Ten aanzien van de participatiewet betreft 
het regionale uitstroom die nader gespecificeerd wordt in het convenant dat met 
werkgevers wordt afgesloten.
De heer Kootkar vindt dat een prognose niet mag worden vertaald in een 
streefcijfer en hij vraagt wat het beeld van het college is ten aanzien van de 
kwaliteit als streefcijfer.
De heer De Kort vult aan dat hij wil weten hoe binnen een termijn van drie jaar 
vanuit een sociale werkvoorziening een arbeidsplaats bij een reguliere werkgever 
kan worden geboden.
Wethouder Van Dongen kan daar op dit moment geen antwoord op geven zolang 
de totale invulling van het regionaal Werkbedrijf niet bekend is. Aan de hand van 
die instrumenten kan zij een inschatting maken van hoe kansrijk plaatsingen zijn.
Zij verzoekt dan ook om dat deel van de motie aan te houden tot het regionaal 
Werkbedrijf gereed is (juli 2015).
Volgens mevrouw Hartlief verzoekt de motie al om dat in samenwerking met de 
regio en het Werkbedrijf te doen.

De voorzitter schorst de vergadering en heropent deze na tien minuten.

De heer De Kort trekt de motie over het bestedingsplafond in. De motie over de 
monitoring is tekstueel aangepast. De tweede en derde constatering zijn verwijderd 
en het verzoek is als volgt aangepast: 'verzoekt het college voor 1 augustus 2015

Veldhoven
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te komen met een prognose van de te verwachten output en outcome van het 
regionaal Werkbedrijf en daarnaast te komen met een voorstel voor de lokale 
situatie.'

Naar aanleiding van de beantwoording door de wethouder en de reacties van de 
overige fracties vindt de heer Hornman de motie over privacy op dit moment niet 
opportuun en hij trekt deze dan ook in.

Wethouder Van Dongen kan de aangepaste motie omarmen.

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

De aangepaste motie van de VVD-fractie is unaniem aangenomen.

De heer Mikkers draagt het voorzitterschap over aan de heer Groenendijk.

22. INSTEMMEN MET REGIONALE AGENDA 2015-2018 METROPOOLREGIO
EINDHOVEN (JM) 14.156

De heer Hornman heeft enkele maanden geleden een aantal vragen en suggesties 
ingediend bij de MRE. Volgens het antwoord van de MRE kwamen deze elementen 
bij meerdere reacties vanuit het MRE-gebied terug, wat zou leiden tot een 
behoorlijk aangepaste regionale agenda. In het voorliggende voorstel - dat twee 
maanden later voorligt dan toegezegd - ziet hij hier echter weinig van terug. De 
agenda bevat nagenoeg uitsluitend economische elementen, terwijl de sociaal- 
maatschappelijk-culturele eigenheid juist de succesfactor is van de economie in 
deze regio. Ten aanzien van de democratische legitimiteit ziet hij een gat in het 
proces van strategie naar besluitvorming. Hij stelt voor om ervoor te zorgen dat de 
kernraad van de MRE in dit deel van het proces de correcte voortgang goed kan 
volgen en dient daartoe de volgende motie in.

"De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 
9 december 2014,

overwegende dat:
» de gemeenteraad van Veldhoven hecht aan een zo hoog mogelijke 

democratische controle;
» op pagina 59 van de Regionale Agenda gesproken wordt van een kerngroep 

van raadsleden die elk hun raad vertegenwoordigen;

spreekt uit dat:
deze kerngroep de democratische legitimiteit van de procesgang in MRE-verband 
kan toetsen;

verzoekt het college:
deze mening van de raad onder de aandacht te brengen van het Algemeen Bestuur 
van de MRE en de aangesloten gemeenten;

en gaat over tot de orde van de dag."

Veldhoven
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De heer De Kort wijst erop dat raadsleden vrijblijvend kunnen deelnemen aan deze 
kerngroep. Het is dan ook mogelijk dat niet alle gemeenten hierin zijn 
vertegenwoordigd. Daarmee voldoet het volgens hem niet aan de beoogde 
democratische legitimiteit.
Volgens de heer Hornman is de waarde van de kerngroep wel iets zwaarder. Het 
gaat om een groep van raadsleden uit elk van de 21 gemeenteraden die als taak 
hebben sturing te geven aan datgene wat in de plenaire vergadering naar voren 
komt.
In deze motie mist de heer Kootkar de eerste stap in het proces; de raad van 
Veldhoven zal eerst een vertegenwoordiging samen moeten stellen die deel gaat 
uitmaken van de kerngroep. Hij vraagt welk mandaat die groep zou moeten worden 
gegeven. Voorts vraagt hij een toelichting op het toetsen van de democratische 
legitimiteit door de kerngroep.
Volgens de heer Hornman is het de bedoeling dat elk van de 21 gemeenteraden 
een vertegenwoordiger aanwijst die zitting neemt in de kerngroep. Hij gaat ervan 
uit dat er dan ook een mandaat wordt gegeven, maar de MRE heeft hierover nog 
geen proces vastgesteld. De kerngroep zou moeten kijken of een en ander op de 
juiste manier wordt gerealiseerd zoals in de plenaire vergaderingen is bedoeld.
De heer Saris vraagt of de klankbordgroep en de nieuw te vormen kerngroep 
hetzelfde zijn.
De heer Hornman antwoordt dat deze niet hetzelfde zijn, maar de begrippen 
worden soms door elkaar gebruikt.
De heer Saris vraagt of de Veldhovense gemeenteraad alleen een besluit kan 
nemen over deze werkgroep.
De heer Hornman antwoordt dat de MRE een voorstel zal doen voor een procedure 
ten aanzien van het aanwijzen van een vertegenwoordiger en het mandaat dat hij 
dan zou moeten hebben.

De heer Mikkers herkent de inbreng van de heer Hornman niet. Hij licht toe dat de 
MRE geen instituut wil worden, maar strategische kaders stelt die mede worden 
bepaald op basis van ideeën die bij verschillende partijen leven. Tijdens plenaire 
vergaderingen kunnen zij aangeven wat belangrijk is in deze regio. In een 
dergelijke werkplaats kan een voorstel worden gemaakt en die voorstellen komen 
terug in 21 gemeenteraden. Iedere raad kan per voorstel aangeven of hij hier wel 
of niet aan deel wil nemen, wat een groot verschil is met de SRE. De gemeente 
Veldhoven heeft een lid en een plaatsvervangend lid afgevaardigd in het Algemeen 
Bestuur, te weten de heer Mikkers en wethouder Ramaekers. Om voeling te houden 
met wat er speelt bij raadsleden is er een kerngroep waarin raadsleden zich 
vrijblijvend kunnen inzetten om namens de gemeenteraden te bekijken hoe het 
gaat met de procedure. Dit is een soort klankbordgroep zonder mandaat of 
besluitvorming. Deze kerngroep zou wel een advies kunnen geven over vragen 
zoals 'worden de raden goed aangesloten', 'sluit de kwaliteit van de avonden aan 
bij de verwachtingen van de raadsleden' en 'wordt er ook iets mee gedaan'. De 
motie in zijn huidige vorm moet hij ontraden.

Tweede termijn

De heer De Lepper kan zich vinden in de toelichting van de heer Mikkers.

Veldhoven
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De heer Hornman vraagt of de portefeuillehouder beter begrijpt wat hij bedoelt als 
hij het over 'regioraad' heeft.
De heer Mikkers antwoordt dat wethouder Ramaekers en de heer Mikkers daarvoor 
zijn benoemd. Het gaat daarbij om het runnen van de organisatie; het is 
uitdrukkelijk niet de bedoeling dat besluiten worden genomen zonder dat de raden 
worden gehoord.
Met de toezegging van de heer Mikkers trekt de heer Hornman de motie in.

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

De heer Groenendijk draagt het voorzitterschap weer over aan de heer Mikkers.

23. SLUITING

De voorzitter verwijst naar een enerverend jaar met gemeenteraadsverkiezingen, 
een formatie, een nieuw college en veel nieuwe raadsleden. Maar na de zomer ook 
met een afscheid van een wethouder en een fractievoorzitter. Het komende jaar zal 
spanning geven met drie transities in het vooruitzicht, maar daar wordt goed aan 
gewerkt en hij hoopt hier op een goede manier vorm aan te kunnen geven. Hij 
bedankt iedereen voor zijn of haar bijdrage, niet alleen tijdens deze vergadering, 
maar het gehele afgelopen jaar. Hij wenst iedereen heel fijne feestdagen en een 
heel goed Nieuwjaar en nodigt iedereen nu al uit voor de nieuwjaarsreceptie op 
8 januari in De Schalm met als thema 'Meedoen geeft Veldhoven kleur'. Hij sluit de 
vergadering om 20.50 uur.

Voor kennisgeving aangenomen tijdens de openbare vergadering van 24 februari 
2015.

Veldhoven
09-12-2014

De griffier, De voorzitter,

mr. G.M.W.M. Wasser drs. J.M.L.N. Mikkers
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